



5天4晚 澳門/香港/深圳/珠海

5Days 4Nights Macao/Hong Kong/Shenzhen/Zhuhai

散客拼团
Seat-in-coach

第一天 吉隆坡 → 澳門 - 香港

抵达澳門國際機場，由敝社接待員按排送往香港酒店。

DAY 01 KUALA LUMPUR → MACAO - HONG KONG

Arrival Macao Airport will be greeted by our representative transfer to Hong Kong by jetfoil.

第二天 香港 - 深圳 (早/午餐)

早餐後，前往香港半日遊 ~ 金紫荊廣場，香港仔漁村(游船自費)，淺水灣觀音廟，珠寶廠，蔘茸店和團體照。乘電氣火車赴往深圳入住酒店。

DAY 02 HONG KONG - SHENZHEN (B/L)

After breakfast, enjoy half-day city tour ~ Bauhinia Square, Aberdeen Fishing Village (boat by your own expenses), Repulse Bay, Jewelry Factory, Chinese Herbs shop and group photo. After tour proceed to Shenzhen by train.

第三天 深圳 - 珠海 (早/午餐)

早餐後，前往參觀地礦博物館，深圳灣公園，蓮花山公園。午餐後參觀小人國和民俗村。後前往珠海。

DAY 03 SHENZHEN - ZHUHAI (B/L)

After breakfast, visit Mineral Museum, Lotus Hill Park, Shenzhen Bay Park. After lunch tour continues to visit Splendid China and cultural Village. After tour, transfer to Zhuhai city.

第四天 珠海 - 澳門 (早/午餐)

早餐後，前往珠海市區遊 ~ 情侶路，漁女像，百草堂，石景山公園 (纜車自費)，絲綢展覽中心(或珠寶展覽中心)，白蓮洞和拱北地下商場購物。後前往澳門入住酒店。

DAY 04 ZHUHAI - MACAO (B/L)

After breakfast, proceed to Zhuhai city tour - Lover Road, Statue of Fisher Girl Statue, Herbs Store, Shijingshan Park (cable car on own expenses), Silk Exhibition Center (or Jewelry), White Lotus Case and Shopping at Gongbei underground mall. After tour, transfer to Macao city and check-in at the hotel.

第五天 澳門 → 吉隆坡

早餐後，前往澳門市區遊 ~ 大三巴牌坊，觀音廟，賭場讓您大開眼界。隨後送往澳門國際機場，乘搭客機飛返吉隆坡。

DAY 05 MACAO → KUALA LUMPUR

After breakfast, proceed to Macao city tour - Ruin's of St. Paul's Cathedral, Guanyin Temple and Casino. After tour transfer to Macao Airport for flight home.



F4.25 Tour Code: **5MHSZ**
Updated: 12 Jul 2016

*本公司保留調整行程前後順序之權力，恕不預先告知。所有酒店評級均以當地為準，若指定酒店有客滿情況下，將以同等級酒店取代。

*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards.

In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.

Travel insurance is underwritten by:

CHUBB®

AIRLINK

按旅遊有限公司

Airlink Travel & Tour Sdn Bhd

No. 35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

☎: 603-8060 1133 | ✉: info@airlink-travel.com | 🌐: www.airlinktravel.my

☎: **603-8060 1199**